
Budsjett 2015 – Alstahaug Arbeiderpartis ønsker om utredninger  

 

Pkt. 16: Hvordan få fortgang på gang- og sykkelsti langs Fv17? Hva vil kommunens 

andel bli?, og hvilket tidsperspektiv ser man? 

 

Alstahaug kommune har en gammel lovnad om at Statens Vegvesen sa seg villig til å 

finansiere planlegging av gang- og sykkelveg fra Rishatten til Kleiva Øvre dersom Alstahaug 

kommune hadde kapasitet til å utføre planarbeidet. Utskiftninger av ansatte i vegvesenet og 

overføring av ansvaret for denne vegen til Nordland fylkeskommune har gjort at kommunen 

har vært nødt til å kjøre løpet på nytt. Kommunen har søkt om tilskudd på kr 350 000,- av en 

totalsum på 450 000,- for planlegging av dette prosjektet, dvs. områderegulering samt 

byggeplan. Vi er i dag orientert om at fylkeskommunen har gitt tilsagn om tilskudd på kr 

350 000,-.                                                                                                              

 

Kostnad for områderegulering er anslått til kr 120 000,-. Her er det tatt med en egenandel i 

budsjettforslag 2015 på kr 30 000,-, mens resten er forutsatt finansiert av fylkeskommunen. 

2015 forutsettes brukt til planlegging. Det vil bli tatt høyde for egenandel til gjennomføring i 

budsjettforslag for 2016.  Søknad om tilskudd til gjennomføring vil bli framsatt samme år, og 

gjennomføringen vil tidligst skje i løpet av 2017. 

 

 

Sandnessjøen 30.10.14 Bjørn Frammarsvik 

 

 

 

 


